

高雄醫學大學 112 學年度畢業典禮程序表
2024 KMU Commencement Ceremony Schedule

日期/時間 Date/Time	6 月 8 日 (星期六) Saturday, June 8 th , 2024
第一階段 畢業典禮 (國研大樓國際會議中心 A 廳舉行，同步連線 B 廳) Segment 1: Commencement Ceremony (International Academic Research Building Hall A & B)	
08:20~08:50	校園巡禮 Procession
09:00	畢業典禮開始 Commencement Ceremony Begins
09:00~09:05	介紹來賓 Introduction of Guests of Honor
09:05~09:10	董事長致詞 Chairman speech
09:10~09:15	校長致詞 President speech
09:15~09:20	貴賓致詞 Guest of Honor speech
09:20~09:50	貴賓專題演講 Guest of Honor keynote speech
09:50~09:55	頒授名譽博士學位證書 Diploma awarding for Honorary Degrees
09:55~10:00	教務長推薦畢業生 Remarks of Vice President of Academic Affairs on graduates
10:00~10:45	頒獎、頒授學位證書及正冠 Diploma awarding
10:45~10:50	畢業生宣誓 Graduation vows
10:50~10:55	畢業生致謝詞 Valedictorian speech
10:55~11:00	唱驪歌，禮成 Sing the Song, Commencement Ceremony Ends
第二階段 各學院/學系 畢業茶會 Segment 2: College/Department Graduation Celebration	
12:00~17:30	各學院畢業典禮及辦理離校手續 College/Department graduation celebrations and completion of the graduating procedures.

附記
Additional
Information

一、各系、所畢業生及管樂社請於 08 時 05 分前至綜合球場暨集會場集合，準備校園巡禮。

8:05a.m.-Formation of the graduates on the Multipurpose Sports Arena.

二、校長、副校長、各行政單位處長、各學院院長、系主任、所長及各系、所師長請於 08 時 15 分前至綜合球場暨集會場西側前緣就位，以校旗為首引領畢業生校園巡禮。

8:15a.m.-Formation of President, Senior Vice Presidents, Vice Presidents, Deans, Chairs, Directors, and Professors on the Multipurpose Sports Arena.

三、頒授學位證書及正冠，以學院為單位博士班全體畢業生、碩士班及大學部學生代表，分別上台由院長撥穗正冠，校長授證，順序為醫學院—口腔醫學院—藥學院—護理學院—健康科學院—生命科學院—人文社會科學院。

Diploma-awarding procedure:

The deans of the colleges turn the tassel of degree candidates and the President confers the degrees in the following orders: College of Medicine, College of Dental Medicine, College of Pharmacy, College of Nursing, College of Health Sciences, College of Life Science, College of Humanities and Social sciences.

四、校長於舞台接受畢業生誓詞，師長列席於舞台(舞台設座位、請總務處備麥克風)。

Valedictorian gives speech in front of the president. Faculty seated on the stage. (General Affairs Office prepares the seats and microphones.)

五、畢業茶會由各學院及畢業班協調自行辦理。12 時至 17 時辦理離校手續，請至勵學大樓一樓繳交學士、碩士、博士服。

Each college/department will hold its own graduation celebrations. The time for completing the graduating procedures is from 12:00-17:00. Please return caps and gowns to 1st floor of Li-Hsueh Building.

六、畢業生拍團體照時間 6 月 7 日(星期五)上午 9 時 00 分至上午 10 時 10 分。部份實習/在職專班在 6 月 8 日(星期六)典禮結束後(上午 11 時 10 分至 11 時 45 分)。

The scheduled time for graduation group photos is from 9:00 a.m.-10:10 a.m. on June 7th (Fri). Some of interns and in-service classes will take their photos on June 8th (Sat.), 11:10 a.m.-11:45 a.m., after the commencement ceremony.

112 學年度畢業典禮校園巡禮路線規畫

Procession Map of 2024 KMU Commencement Ceremony



日期/時間 Date/Time	6月8日(星期六) Saturday, June 8 th , 2024
08:00-08:10	各系、所畢業生至綜合球場暨集會場集合完畢。 Formation of the graduates on the Multipurpose Sports Arena.
08:10-08:20	校長、副校長、各行政單位處長、各學院院長、系主任、所長及各系、所師長請至綜合球場暨集會場西側前緣(臨史懷哲大道)就位,以校旗為首引領畢業生校園巡禮。 Formation of President, Senior Vice Presidents, Vice Presidents, Deans, Chairs, Directors, and Professors on the Multipurpose Sports Arena.
08:20-08:50	校園巡禮。 Procession
08:50-09:00	巡禮結束,隊伍全體進入國研大樓國際會議中心A廳(582人)及各會場就位。 All graduates and faculty members end the procession and enter Hall A of the International Academic Research Building.

<p>附記 Additional Information</p>	<p>一、來賓請直接至國研大樓國際會議中心 A 廳觀禮。 All invited Guests of Honor, please be seated in Hall A, International Academic Research Building.</p> <p>二、家長請先至多功能教室等待引導人員帶領觀禮。 All family members, please wait in the multipurpose classroom. Staff will lead all family members to the designated seating area.</p> <p>三、遇雨天校園巡禮取消。 In case of rain, the Procession will be canceled.</p>
--	--

高雄醫學大學 112 學年度畢業照相程序表

2024 KMU Graduation Photography Schedule

依據 1121130 第三次畢聯會會議討論定案分配

113 年 6 月 7 日(星期五)

Friday, June 7th, 2024

時間/組別 Time/Group	A 組 Group A	B 組 Group B
09:00-09:05	藥學系 (96) Pharmacy B.S.	醫藥暨應用化學系-醫化、應化組(85) 醫藥暨應用化學系碩士班(10) 醫藥暨應用化學系博士班(6) Medicinal and Applied Chemistry B.S./M.S./Ph.D.
09:05-09:10	藥學系碩士班(11) 藥學系博士班(12) 藥學系臨床藥學碩士班(16) 毒理學碩士學位學程(1) 毒理學博士學位學程(1) Pharmacy M.S./Ph.D. Clinical Pharmacy M.S. Toxicology M.S./Ph.D.	生物醫學暨環境生物學系(51) 生物醫學暨環境生物學系碩士班(4) 生命科學博士學位學程(2) Biomedical Science and Environmental Biology B.S./M.S. Life Sciences Ph.D.
09:10-09:15	天然藥物研究所碩士班(10) 天然藥物研究所博士班(8) Natural Products M.S./Ph.D.	生物科技學系(40) 生物科技學系碩士班(8) 醫藥化學暨生物科技碩士班(3) Biotechnology B.S./M.S. Medicinal Chemistry and Biotechnology M.S.
09:15-09:20	香粧品學系(57) 香粧品學系碩士班(8) Fragrance and Cosmetic Science B.S./M.S.	生命科學院學士班(5) Life Science B.S.
09:20-09:25	心理學系(57) 心理學系碩士班(51) Psychology B.S./M.S.	護理學系(70) Nursing B.S.
09:25-09:30	醫學社會學與社會工作學系(54) 醫學社會與社會工作學系碩士班(15) Medical Sociology and Social Work B.S./M.S.	護理學系碩士班(20) 護理學系博士班(18) 高齡長期照護碩士學位學程(34) Nursing M.S./Ph.D. Long-Term Care in Aging M.S.
09:30-09:35	公共衛生學系(45) 公共衛生學系碩士班(12) 公共衛生學系博士班(7) Public Health B.S./M.S./Ph.D.	運動醫學系(51) 運動醫學系碩士班(12) Sports Medicine B.S./M.S.
09:35-09:40	醫務管理暨醫療資訊管理學系(63) 人工智慧健康產業應用碩士學位學程(3) Healthcare Administration and Medical Informatics B.S. AI Application in Health Industry M.S.	呼吸治療學系(51) Respiratory Therapy B.S.
09:40-09:45	物理治療學系(46) 物理治療學系碩士班(8) Physical Therapy B.S./M.S.	醫學系(144) Medicine B.S.

高雄醫學大學 112 學年度畢業照相程序表

2024 KMU Graduation Photography Schedule

依據 1121130 第三次畢聯會會議討論定案分配

113 年 6 月 7 日(星期五)

Friday, June 7th, 2024

時間/組別 Time/Group	A 組 Group A	B 組 Group B
09:45-09:50	醫學影像暨放射科學系(38) 醫學影像暨放射科學系碩士班(5) Department of Medical Imaging and Radiological Sciences B.S./M.S.	醫學研究所博士班(28) 臨床醫學博士班(17) 環境職業醫學博士學位學程(4) 醫學研究所(31) 臨床醫學碩士班(23) 生物醫學工程博士學位學程(5) Medicine B.S./Ph.D. Clinical Medicine B.S./Ph.D. Translational Medicine Ph.D. Clinical Medicine M.S. Biomedical Engineering Ph.D.
09:50-10:00	職能治療學系(50) 職能治療學系碩士班(5) Occupational Therapy B.S./M.S.	熱帶醫學碩士學位學程(5) Tropical Medicine M.S.
10:00-10:05	備用時間 Spare time	學士後醫學系(61) Post-Baccalaureate Medicine
附記 Additional Information	<p>一、畢業照地點：於第一教學大樓前（史懷哲大道）。若遇雨天，改於綜合集會場實施。</p> <p>Location for Graduation Photography: In front of First Teaching Building at Schweitzer Blvd. In case of rain, it will take place in the lobby of the International Academic Research Building instead.</p> <p>二、請各系、所師長及畢業生依照所分配畢業照時間，於 10 分鐘前先到達現場準備照相。</p> <p>Faculty and students should arrive 10 minutes prior to the scheduled time. Please see the above for the assigned timeslot for each respective department/degree program.</p>	

高雄醫學大學 112 學年度畢業照相程序表

2024 KMU Graduation Photography Schedule

依據 1121130 第三次畢聯會會議討論定案分配

113 年 6 月 8 日(星期六)

Saturday, June 8th, 2024

時間/組別 Time/Group	A 組 Group A	B 組 Group B
11:10-11:15	性別研究所碩士班(23) Gender Studies M.S.	藥學系碩士在職專班(10) Pharmacy In-Service M.S.
11:15-11:20	醫學檢驗生物技術學系(31) 醫學檢驗生物技術學系碩士班(7) 醫學檢驗生物技術學系博士班(2) Medical Laboratory Science and Biotechnology B.S./M.S/Ph.D.	牙醫學系(96) Dentistry B.S.
11:20-11:25	運動醫學系碩士在職專班(10) Sports Medicine In-Service M.S.	牙醫學系碩士班(9) 牙醫學系博士班(5) 牙醫學系碩士在職專班(3) Dentistry M.S./ Ph.D./In-Service M.S.
11:25-11:30	醫學影像暨放射科學系碩士在職專班(3) Medical Imaging and Radiological Sciences In-Service M.S.	口腔衛生學系(35) 口腔衛生學系碩士班(3) 口腔衛生學系在職專班(10) Oral Hygiene B.S./M.S./In-Service M.S.
11:30-11:35	醫務管理暨醫療資訊學系碩士班(11) 醫務管理暨醫療資訊學系碩士在職專班(25) Healthcare Administration and Medical Informatics M.S./In-Service M.S.	備用時間 Spare time
11:35-11:40	備用時間 Spare time	備用時間 Spare time
附記 Additional Information	<p>一、畢業照地點：於第一教學大樓前（史懷哲大道）。若遇雨天，改於綜合集會場實施。 Location for Graduation Photography: In front of First Teaching Building at Schweitzer Blvd. In case of rain, it will take place in the lobby of the International Academic Research Building instead.</p> <p>二、請各系、所師長及畢業生依照所分配畢業照時間，於 10 分鐘前到達現場準備照相。 Faculty and students should arrive 10 minutes prior to the scheduled time. Please see the above for the assigned timeslot for each respective department/degree program.</p>	

畢業照相場地

A組



準備位置

B組



準備位置

1. 請各系所表定10分鐘前至準備位置，面對教學大樓左側為A組，右側為B組。
2. 各組準備位置為左右側，照完往後疏散。
3. 請注意個人貴重物品。